
Zápisnica zo zasadnutia Výboru RZ pri Gymnáziu Jozefa Lettricha 

v Martine 

                                               konaného dňa 5.12.2022 o 16.00 hod  

 

počet prítomných členov:      10 

 

počet neprítomných členov:    6 

 

z toho ospravedlnení:              2 

 

Výbor RZ bol 10 prítomnými členmi uznášania schopný. 

 

 

hostia: PaedDr. Eva Kuková, riaditeľka školy 

 Marta Zifčáková - tajomníčka školy, zapisovateľka 

                Silvia Pálffyová – hospodárka RZ  

 

Program: 

 

1. Otvorenie a informácie predsedníčky  RZ 

2. Informácie riaditeľky školy 

3. Diskusia 

4. Uznesenie 

5. Záver 

 

Rokovanie: 

 

K bodu č.1: Otvorenie a informácie predsedu RZ 

 

Na úvod zasadnutia predsedníčka RZ Ing. Katarína Jelínková privítala všetkých 

prítomných členov a oboznámila s programom zasadnutia. Privítala aj novú hospodárku p. 

Pálffyovú. Informovala členov výboru o dôsledné informovanie rodičov v triede o tom, ako 

sa hospodári s príspevkami RZ  a na čo sú použité. Každý člen výboru dostane podrobnejšie 

informácie mailom. 

 

K bodu č.2: Informácie riaditeľky školy 

 Riaditeľka školy PaedDr. Eva Kuková poskytla základné informácie o okolnostiach 

týkajúcich sa zabezpečenie výchovno-vzdelávacieho procesu: 

- Aktuálna informácia – 8.12.2022 sa učí dištančne – online z prevádzkových dôvodov, 

bude odstavená voda od 8.00 do 15.00 hod., nevarí sa v ŠJ 

- RZ popoludní bude bez zmeny od 16.00 okrem 3 tried – rodičia boli informovaní 

prostredníctvom Edupage 

- Hospodárenie školy – požiadali sme o dofinancovanie energií, podľa aktuálneho stavu 

nemáme problémy s úhradami 



- V škole sme zaviedli šetriace opatrenia – elektrina, voda 

- Projekty – rekonštrukcia vykurovania v sume 140 000 eur – pozastavené, firma, ktorá 

vyhrala verejné obstarávanie napadla projekt, problémy riešime so zriaďovateľom 

- Problém v telocvični so stropom sme vyriešili svojpomocne, stropové dosky sú upevnené 

a skontrolované technikom BOZ 

- Projekt COOP Jednota v sume 6000 eur budeme riešiť v jarných mesiacoch 

- Prihlásili sme sa do projektu Debarierizácia stredných škôl v sume 130 000 eur - riešime 

so zriaďovateľom 

- Strava v ŠJ – zvýšenie príspevkov od 1.1.2023 – rodičia budú informovaní 

prostredníctvom Edupage – suma mladší žiaci – 2,40 €, starší žiaci – 2,60 € 

- Aktivity v škole – Čaro Vianoc – skrátené vyučovanie 22.12.2022, nevarí sa v ŠJ kvôli 

výmene podlahovej krytiny v školskej jedálni (aktivity do 10.45 a 11.00) 

- Informovala o športových a kultúrnych aktivitách, ktoré škola pripravuje v školskom 

roku 

- 30. výročie vzniku školy – chystáme rôznorodé podujatia – bulletin, program k výročiu 

školy, reklamné predmety  

- Prvé podujatie bude 16.12.2022 –volejbalový turnaj stredných škôl v okrese – PK TSV 

požiadala o príspevok vo výške 300 eur 

- Od 6.12. 2022 do 21.12. bude otvorený online obchod s oblečením s logom školy, rodičia 

a žiaci dostanú link 

P. riaditeľka poďakovala za spoluprácu a ústretovosť členom výboru RZ a zaželala pekné 

sviatočné obdobie. 

 

 

K bodu č. 3: Diskusia 

p. Pšenka – sa informoval, či by sa nemohli do súťaže Macher zapojiť aj žiaci našej školy, 

nakoľko súťaž zabezpečujeme, ale nemôžu sa oficiálne zapojiť. Podal návrh na finančnú 

podporu z výboru rodičovského združenia na paralelnú súťaž našich žiakov. 

Reakcia: vytvoríme možnosti na zapojenie našich žiakov do súťaže a ceny víťazom uhradí 

RZ 

p. Adamov - sa informoval, či by sa nemohli učebnice fyziky nakúpiť z financií RZ, nakoľko 

nie je dostatok finančných prostriedkov z príspevku od štátu na zabezpečenie požiadaviek 

všetkých predmetov 

Reakcia: budú nakúpené z RZ v sume, ktorú schváli výbor RZ 

p. Pšenka - podal návrh, aby učebnice, ktoré škola nemohla nakúpiť z dôvodu neustále sa 

meniacich podmienok MŠVVaŠ, zakúpilo RZ 

Reakcia: budú nakúpené z RZ v sume, ktorú schváli výbor RZ 

p. Jelínková - podala návrh na schválenie financií na nákup cien na volejbalový zápas, ktorý 

pripravujú naši telocvikári v rámci okresu  

Reakcia: prítomní schválili príspevok vo výške 300 eur 

 

 

 

 



K bodu č.4: Uznesenie 

 

Výbor RZ berie na vedomie: 

- informácie riaditeľky školy 

- informácie predsedníčky RZ o zmene hospodára RZ 

 

Výbor RZ schvaľuje: 

 - finančné prostriedky na celoslovenskú súťaž Macher – suma bude doplnená dodatočne 

 za hlasovalo: 10 prítomných, proti: 0 

 - finančné prostriedky na nákup učebníc z Fyziky v sume približne 2 000,- EUR 

za hlasovalo: 10 prítomných, proti: 0 

- finančné prostriedky na učebnice cudzích jazykov, ktoré nemohli byť uhradené z POO 

z dôvodu neustále sa meniacich podmienok daných v sume približne 700,- EUR 

za hlasovalo: 10 prítomných, proti: 0 

 - finančné prostriedky na ceny na volejbalový turnaj v sume 300,- EUR 

za hlasovalo: 10 prítomných, proti: 0 

 

K bodu č.4: Záver 

 

Predsedníčka RZ ukončila rokovanie a poďakovala prítomným za účasť. Požiadala členov 

výboru RZ, aby vyzvali rodičov na triednych RZ k úhrade poplatku RZ a informovali rodičov 

o čerpaní finančných prostriedkov z rozpočtu RZ. Podrobnejší materiál bude zaslaný členom 

výboru. 

 

 

V Martine dňa 6.12.2022 

 

 

Zapísala: Marta Zifčáková, tajomník RZ 

 

 

Overila: Ing. Katarína Jelínková, predsedníčka RZ 


